

Menighedsrådsmøde i Osted menighedsråd onsdag d. 22-01-2025 kl. 19,00**Vi mødes kl. 18,30****BIV er vært**

Osted Menighedsråd		onsdag d.22-01-2025
Formand: Hans Høyer		
Til stede fra menighedsrådet:	HH, PPF, HBJ, GPP, HH, BIV	
Andre:	Anne-Mette Nortvig BLL-BVP	
Afbud fra:	Camilla Donovan, Hanne Knörr og POL	

Dagsorden	Referent: PPF
1) Velkomst	HH bød velkommen og specielt til Anne-Mette Nortvig, som var med i Menighedsrådet for første gang. Kort præsentation.
2) Godkendelse af dagsorden	Dagsordenen blev godkendt efter korrektion af punkt 10.
3) Orientering fra formanden og kontaktpersonen a) vikar dækning for tjenester/handlinger b) ansøgning om ny præst c) annonce for ny graver	a) Indtil videre vikardækning for kirkelige handlinger. b) Beskrivelse sendes til stiftet. c) Har været i Lejreavisen, Dagbladet, Jobnet og Facebook og hjemmesiden. Frist 13. januar.
4) Orientering fra sognepræsten (AMEN)	

a) Gudstjeneste i Osted den 16. februar b) Konfirmander c) Ændringer i forbindelse med gudstjeneste d) Provstigudstjeneste 6. april i Herslev kl. 14.	a)Gudstjeneste i Osted Kirke den 16. februar er kl. 10.30 fælles med Valgmenigheden. Annonceres i Osted den 2. februar. b)Konfirmander: 12-15 i Osted og 26 i Allerslev. 30/1 kl. 17 arrangement / gudstjeneste for alle konfirmander. Gospelweekend med alle konfirmander og gudstjeneste 9. marts kl. 10.30 i Allerslev. c) AMEJ og AMEN foreslår at sangeren siger meddelelser. Endvidere at kirkebønnen siges i korbuen af præsten. d)Der skal sendes navne og mailadresser på personalet til provstiet.
5) Orientering fra næstformand (PPF) a) kirkekaffe b) Næstformandens rolle c) Facebookside	a) Kirkekaffe med chokolade i Osted bliver fremover én gang om måneden – den første gudstjeneste i måneden. b) Pernille ønsker at være en nærværende næstformand og forsøge at sætte sig i procedurer etc. Pernille ser sin rolle som en birolle og som støtte og tilbyder sig som en sekretærfunktion. c)Gitte er med-administrator på facebookside. "Osted Kirke" nedlægges.
6) Økonomi / orientering fra kasserer og forretningsfører HBJ	Regnskabsinstrukser underskrevet.
7) Kirkeværge og udvalg for Helhedsplan (GPP) a) aktiviteter i 2025 – bevilling ok	a)bevilling OK

b) Næste møde c) Skovkirkegård d) Tax-hække	b) Næste møde i Udvalgte er den 17. februar kl. 13 c) Der skal laves vedtægter. Thomas bedes om at kontakte Søren Christensen i Hvalsø vedr. regler / økonomi for skovkirkegårde d) Tax-hække skal udskiftes (ikke inkl. i helhedsplanen). Hjarne kontakter Jesper hurtigst.
8) Orientering fra Præstegårdsudvalget a) renovering af bolig (HF-HBJ-HH)	 a) Det ser ud til at økonomien stort set holdes. Arbejdet går fint og der afleveres 4. april. Menighedsrådet inviteres til at se byggeriet om ca. 7 uger.
9) Orientering fra byggeudvalget vedr.: Graverbygning (HH-HFR-HBJ) a)tidsplan for færdiggørelse b) nyt navn til graverbygning?	Der skal holdes møde med hovedentreprenøren hurtigst muligt. Der er en forholdsvis lang fejl-/mangelliste. a) Aflevering 3. februar. Der skal købes nyt inventar. Menighedsrådet hjælper Thomas med at flytte ind i løbet af februar. b) Spørg på Facebook: Hvad skal den nye graverbygning hedde? Præmie: 1 flaske champagne.
10) Orientering fra udvalg a) Orientering fra det fælles aktivitetsudvalg (PPF, BIV)	 a) Der var møde i det fælles aktivitetsudvalg den 15. januar. Dette års tema er "Rigsfællesskabet" og følgende foredragsholdere / kunstnere er på tale: Aaja Chemnitz (MF'er), Poul Gøtke (teolog), Minik Rosing (lokal, geolog, professor), Ditte Kolbæk (hendes morfar var en del af Alabama-ekspeditionen) og Rasmus Lyberth (musiker/sanger). Tidspunkt: Tirsdage, onsdage, torsdage i oktober og november. Næste møde: 5. februar kl. 17.

b) orientering fra Musikudvalg (HH)	b) Kommende koncerter: 9/3 Morten Kargaard i september i Osted. 11/5 i Osted Kirke, Fyraftenskoret med Ingeborg Roland, Otilia Zielke Johannsen 28/9 i Allerslev Mariann Mikkelsen, harpespiller. 14/12 i Allerslev. Hede-Ankjær Kvartet.
11) Orientering fra mr.-repræsentanten	Intet drøftet. Afbud fra mr-repræsentanten
12) Eventuelt: a) granpyntning på kirkegården b) ny låge og tætning af dør i Våbenhus c) omfang af skimmel i våbenhus d) Indlæg til næste Kirkenyt e) Ansøgninger til graver f) Provstiudvalgsmøde g) Møde de 4 formænd	a) Jesper stod sammen med Thomas for granpyntning. Køb af gran kan med økonomisk fordel foretages hos Gadstrupspejderne." Ved Sandet" skal også undersøges. Næste år er 2 tons gran rigeligt. Hjarne undersøger. b) Claus arbejder på lågen. Dør er ordnet. c) Skimmelsvamp er ordnet. d) Deadline var 9. januar, men det kan nås endnu. e) Ansøgningerne er begyndt at komme ind. HH, GPJ og PPF tager samtaler. f) 20. marts er provstiudvalgsmøde og formandsmøde i Stalden g) Onsdag den 26. februar – de 4 formænd i Stalden.
13. kommende møder • 19-02-2025 vært HBJ • 19-03-2025 vært PPF • 09-04-2025 vært HF • 14-05-2025 vært GPP • 18-06-2025 vært HH • 20-08-2025 vært ???	

Hans Høyer (HH) Formand og Kontaktperson	Pernille p. Fellmann Næstformand og sekretær
Gitte P. Petersen (GPP) Kirkeværge	Hjarne B. Jensen Kasserer

Sognepræst Anne Mette Jørgensen Anne-Mette (AMJ) Nortys Kelleby	Birgit Vandtved (BIV) Birgit Vandtved	Pernille P Fellmann (PPF) Piff	Henrik Frandsen (HF) H.F.